
Czterdziesta czwarta sesja Rady Miejskiej 
31 sierpnia 2010 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XLIV/ 2010 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
31 sierpnia 2010 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1304 

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1445

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 12 Radnych 
 
Brak radnych: 

1. Marcina Czeska 
2. Ryszard Myka  
3. Wiesław Pieróg 

         
 
Co stanowi – 80,00% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy 
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady XLIV sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który przywitał 
wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 
Stwierdził quorum na podstawie listy 12 radnych obecnych.  
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są jakieś wnioski w sprawie porządku 
obrad?  
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- zgłosił wniosek o poszerzenie porządku obrad o cztery uchwały 
to jest: 



1. w sprawie zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości ( druk nr XLIV/460/2010) 
2. w sprawie zamiany nieruchomości ( druk nr XLIV/461/2010) 
3. w sprawie zgody na nieodpłatne przejecie nieruchomości ( druk nr XLIV/462/2010) 
4. w sprawie wysokości stawek cen i opłat w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
zbiorowego odprowadzania ścieków ( druk nr XLIV/463/2010) 
 
Przewodniczący obrad- kto jest za poszerzeniem porządku obrad o uchwałę  
 1. w sprawie zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości ( druk nr XLIV/460/2010) 
 
-za- 12- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została przyjęta do porządku obrad,  
 Kto jest za poszerzeniem porządku obrad o uchwałę w sprawie zamiany nieruchomości ( druk nr 
XLIV/461/2010) 
 
- za- 12- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została przyjęta do porządku obrad, Kto jest za 
poszerzeniem porządku obrad o uchwałę w sprawie zgody na nieodpłatne przejecie 
nieruchomości ( druk nr XLIV/462/2010) 
 
- za- 12 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została przyjęta do porządku obrad, kto jest za 
poszerzeniem porządku obrad o uchwałę w sprawie wysokości stawek cen i opłat w zakresie 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków (druk nr 
XLIV/463/2010) 
 
- za- 12 - głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została przyjęta do porządku obrad, kto jest za 
przyjęciem porządku obrad po zmianach? 
 
 O godz. 1310- wyszedł radny pan Marek Rutka stan Radnych na Sali 11. 
 
- za- 11- radnych 
 
Przewodniczący obrad- porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II. Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój za I półrocze 2010r. 
IV. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
V. Interpelacje i zapytania radnych. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
1. w sprawie podpisania Listu Intencyjnego w sprawie budowy na obszarze Gminy Trzcińsko-Zdrój 

farmy wiatrowej. (druk XLIV/453/2010), 
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2. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy na część działki nr 33/5 
położonej w obrębie nr 4 miasto Trzcińsko-Zdrój.  (druk XLIV/454/2010), 

3. w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2010. (druk XLIV/455/2010), 

4. w sprawie wyrażenia zgody na poręczenie kredytu dla Trzcińskiego Centrum Kultury. (druk 
XLIV/456/2010), 

5. w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 
Trzcińsko-Zdrój, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz 
informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za I 
półrocze. (druk XLIV/457/2010), 

6. w sprawie zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2010 oraz zmiany załącznika nr 7 i 8 
do uchwały Nr XLIII/444/2010 Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 18 grudnia 2009r. 
(druk XLIV/458/2010), 

7. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego (druk XLIV/459/2010), 
8. w sprawie zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości ( druk nr XLIV/460/2010) 
9. w sprawie zamiany nieruchomości ( druk nr XLIV/461/2010) 
10. w sprawie zgody na nieodpłatne przejecie nieruchomości ( druk nr XLIV/462/2010) 
11. w sprawie wysokości stawek cen i opłat w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
zbiorowego odprowadzania ścieków ( druk nr XLIV/463/2010) 
VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VIII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie sesji. 
 
 
 
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z 
nim zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 11- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XLIII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
 
Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Informację odczytał Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- informacja stanowi załącznik Nr 4 do 
niniejszego protokołu.  
 
Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- wręczył powołanie na stanowisko dyrektora Szkoły 
Podstawowej w Gogolicach dla Pani Lidii Karpińskiej. 
 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 
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Do punktu III. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Trzcińsko-
Zdrój za I półrocze 2010r. 
 
Informację przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- informacja stanowi załącznik 
nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu IV. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Informacje przedstawił pan Antoni Śliwiński- pismo z RIO które stwierdza nie ważność uchwały nr 
445 a dotyczyła ona zgody na zaciągniecie kredytu dla TCK. I jest informacja z RIO odnośnie 
kontroli w Urzędzie Miejskim w Trzcińsku-Zdroju i jest dostępne w Biurze Rady, kolejna 
informacja to taka, że pomóc dietami w transporcie darów dla powodzian i zebraliśmy kwotę 700 zł 
została przeznaczona na transport. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  wspomniał pan o protokole z kontroli dlaczego tego dokumentu 
nie było w Biurze Rady? 
 
Przewodniczący obrad- był w biurze rady odkąd przyszło. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- dlaczego na komisjach pan tego nie przedstawił? Jest do 
wglądu dla pana a ja o tym nie wiedziałem. 
 
Przewodniczący obrad-  jest to do wglądu w biurze Rady. 
 
Do punktu V. Interpelacje i zapytania radnych.
 
Przewodniczący obrad- do Biura Rady pisemne interpelacje nie przyszły wobec powyższego 
proszę o zadawanie zapytań dzisiaj. 
 
Interpelacji nie zgłoszono. 
 
Do punktu VI.1.  Podjęcie uchwały w sprawie podpisania Listu Intencyjnego w 
sprawie budowy na obszarze Gminy Trzcińsko-Zdrój farmy wiatrowej. (druk 
XLIV/453/2010), 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to propozycja budowy 
elektrowni wiatrowej na terenie naszej Gminy by ta firma mogła rozpocząć procedurę to należy 
podpisać list intencyjny a wiatraki byłby w okolicach Góralic. 
 
Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
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Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XLIV/453/2010 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI.2.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 
umowy dzierżawy na część działki nr 33/5 położonej w obrębie nr 4 miasto 
Trzcińsko-Zdrój.  (druk XLIV/454/2010), 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to przedłużenie umowy 
dzierżawy na cześć działki dla dotychczasowego dzierżawcy, jest to działka pod garażem. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XLIV/454/2010 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI.3.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2010. (druk XLIV/455/2010), 
 
Inspektor Sylwia Tyrpa- jest to uchwała która wprowadza zmiany iż członkowie komisji mają 
ustalone wynagrodzenie miesięczne, a nie diety. 
 
Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za- 12– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XLIV/455/2010 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI.4.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na poręczenie 
kredytu dla Trzcińskiego Centrum Kultury. (druk XLIV/456/2010), 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to poręczenia kredytu dla 
TCK i Gminne Centrum kultury musi realizować zadania i najpierw musi wydać pieniądze a później 
otrzyma zwrot dotacji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Radny pan  Marek Rutka- na jakie cele ten kredyt jest przeznaczony. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  jest to na programy unijne i jest to do 25 tys. euro i jeśli 
będzie dyrektor TCK startowała w programie 60 tys. zł to Burmistrz mu poręczy 100ty. zł. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  w jakim okresie jest zwracane to dofinansowanie. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  jest to do trzech miesięcy. 
 
Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 9– głosów 
- wstrzymały się – 3- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XLIV/456/2010 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI.5.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy 
informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój, informacji o 
kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu 
wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za I półrocze. 
(druk XLIV/457/2010), 
 
Projekt budżetu przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski-  jest to forma i zakres 
informacji w jakim ma być przedstawiona informacja z wykonania budżetu Gminy w związku z tym, 
ze zmieniła się ustawa o finansach publicznych należy to zmienić. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
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Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
O godz. 1351- wyszedł Radny pan Marek Rutka, stan radnych na Sali  11. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XLIV/457/2010 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI.6.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-
Zdrój na rok 2010 oraz zmiany załącznika nr 7 i 8 do uchwały Nr XLIII/444/2010 
Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 18 grudnia 2009r. (druk 
XLIV/458/2010), 
 
Projekt budżetu przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- uchwała zwiększa i 
zmniejsza dochody Gminy związku z pewnymi przesunięciami. Również jest zmiana w budżecie na 
oświatę w związku z ustawowym wzrostem wynagrodzenia dla nauczycieli. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
O godzinie 1353 – wrócił radny pan Marek Rutka stan radnych na Sali 12 osób. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XLIV/458/2010 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI.7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego (druk XLIV/459/2010), 
 
Projekt budżetu przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- jest zaciągniecie kredytu 
przez Gminę w związku z zaciągniemy kredytu na zadania inwestycyjne jest to kredyt 
długoterminowy. 
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Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
- wstrzymała się -1 osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XLIV/459/2010 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI.8.  Podjęcie uchwały w sprawie zgody na nieodpłatne przejęcie 
nieruchomości ( druk nr XLIV/460/2010) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to wyrażenie zgody na 
nieodpłatne przejecie nieruchomości po pani Hołyńskiej i ta osoba uda się do DPS a my w zamian za 
to będziemy pomagać w utrzymaniu jej w DPS. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XLIV/460/2010 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI.9.  Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości ( druk nr 
XLIV/461/2010) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- sprawa dotyczy zamiany 
nieruchomości powstałych w wyniku podziału działek a są to działki jakie przygotowujemy do 
sprzedaży. 
 
Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
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Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XLIV/461/2010 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI.10.  Podjęcie uchwały w sprawie zgody na nieodpłatne przejecie 
nieruchomości ( druk nr XLIV/462/2010) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- należy dokonać auto poprawki bo 
należy tu wyrazić wolę na nieodpłatne przejęcie. 
 
Przewodniczący obrad-  kto jest za auto poprawką? 
 
-za-  12 - głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że auto poprawka został przyjęta jednogłośnie otwieram 
dyskusje czy są pytania? 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała która wynikła na komisjach  i chodzi o 
wyrażenie woli na przejecie nieruchomości by można było rozpocząć procedurę wydzielania tej 
drogi. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  jak długo będą  trwały procedury. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  myślę, że będzie to około pół roku. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  zastępując zgodę wola nie będziemy mogli przystąpić do 
przejęcia. Jeśli my wyrażamy wolę to może okazać się, że oni nie będą mogli tego zrobić? 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XLIII/442/2010 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI.11.  Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek cen i opłat w 
zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 
(druk nr XLIV/463/2010) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała wynikająca z 
kontroli RIO gdzie mieliśmy nieprawidłowość w ustaleniu stawek ponieważ powinna taryfa być 
podjęta uchwałą Rady i należy ten błąd naprawić.  
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Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XLIV/463/2010 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
Przewodniczący obrad- odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji zostały udzielone na piśmie, 
otrzymali to też wszyscy radni innych interpelacji nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 
 
Burmistrz Gminy Zbigniew Kitlas-  jeśli chodzi drogę Trzcińsko-Babin to rozmawiałem z panem 
Starostą mieliśmy wspólnie remontować pieniądze nasze zostały wykorzystane na wyrównanie 
poboczy Trzcinsko-Babin stan tego pobocza był bardzo tragiczny i wyrównanie tłuczniem nie jest 
wieczny starostwo jest teraz na etapie przygotowania wniosku na przygotowanie projektu 
schetynówki i zadeklarowałem by partycypować w kosztach i byłoby to w granicy 400 tys. zł 
rozłożonych na dwa lata. Kolejna rzecz to z panem Starostą to jest przejecie tej działki na mienie 
Gminy działkę przy Domu Starców. 
 
Radny pan  Marek Rutka- czy będzie rozmowa na temat konkursu na najpiękniejszą zagrodę. 
 
Przewodniczący obrad-  chodzi o wydłużenie konkursu na najpiękniejszą zagrodę jednorodzinną i 
Pani Wiśniewski prosiła by Rada wyraziła taka zgodę. Konkurs miał bardzo mało chętnych. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- Burmistrz też prosi by wydłużyć czas zgłoszeń do tego 
konkursu. 
 
 Burmistrz Gminy Zbigniew Kitlas-  myślę że można to przedłużyć do 10 września. 
 
Radna pani Wiesława Płotkowska – co z komisja która się odbyła? 
 
Przewodniczący obrad-  jest jedno zgłoszenie na zabudowę jednorodzinną. Kto z radnych jest za 
tym by wydłużyć termin zgłaszania wniosku do 10 września. 
 
- za- 11- głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że rada większością głosów wyraziła wolę by wydłużyć 
termin składania wniosków. 
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Rany pan Kazimierz Sandulak- ubolewam, że po raz kolejny łamiemy prawo. Przy omawianiu 
tematu związanego z drogą nie stać było pana na wymienienie jednego sława z moim nazwiskiem.  
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- rozpoczęcie roku szkolnego w Trzcinisku-Zdroju odbędzie się 
w hali a lekcje w pierwszym tygodniu zostaną skrócone a pracownicy będą wchodzić na budowę po 
zakończeniu lekcji. Wszystkie inne szkoły będą mieć zajęcia normalnie. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  jeśli przez miesiąc czasu nawet nie jest cała szkoła połaciowa 
to mi chodziło o to, że my dbamy o swoje sprawy finansowe i wykonawca powinien zapłacić 
umowne kary. 
 
Rany pan Kazimierz Sandulak- jak lało cały czas to po co cała ekipa, a są też względy 
bezpieczeństwa. Każdego roku o tej prze nawołuję do zbierania liści kasztanowców. 
 
Dyrektor SP w Stołecznej pani Bogusławą Wiśniewska- mojej szkole jest potrzeba remontu 
łazienek oraz przeniesienie naczynia zbiorczego wyrównawczego i jest to do pana sołtysa z Rady 
sołeckiej ze Stołecznej i mamy problem ponieważ z mamy zepsuta kosiarkę i proszę by podjąć 
uchwałę o zakupie kosiarki. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- szkołą w Stołecznej wiemy jaki jest dach i musi być 
uwzględniona  tam naprawa dachu eternit jest nieszkodliwy na dachu a jest potrzeba to wymienić i 
chciałbym by szkoła został ocieplona a ma ta szkołą bardzo dobre wyniki nauczania. Jeśli chodzi o 
naczynie zbiorcze to jest ważna sprawa niż kosiarka. Naczynie zbiorcze istnieje kilka lat i nasze 
szkoły wszystkie wymagają inwestycji w Gimnazjum również jest potrzebna jest wymiana 
osiedlenia i ocieplenie i w Trzcińsku również należy wymienić instalację elektryczną. Musimy to 
robić z środków własnych. Dlatego musimy przyjąć rozwój Gminy, czyli między innymi 
chcielibyśmy postawić wiatraki. Należy wymienić we wszystkich szkołach centralne ogrzewanie. 
 
Dyrektor SP w Stołecznej pani Bogusława Wiśniewska-  czy nie moglibyśmy otrzymać w 
prezencie chociaż 20 ławek i krzesełek. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  sama robocizna przy kafelkach to 50tys. zł. 
 
Przewodniczący obrad- jesteśmy zobowiązani złożyć oświadczenia majątkowe na dwa miesiące 
przed końcem kadencji. 
 
Do punktu IX. Zakończenie sesji. 
 
O godzinie 1445 – Przewodniczący obrad zamknął XLIV sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim 
za przybycie.  
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
 
 

 11


	P R O T O K Ó Ł Nr XLIV/ 2010

